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Publikumsjoker sticht Expertenmeinung: Warum die Gruppe klüger ist als ihr gescheitestes Mitglied

Die Masse ist dumm, dumpf und gefährlich. Dieses verbreitete und von Wissenschaftlern gestützte Urteil ist
falsch. Wahlumfragen, Pferdewetten, der Publikumsjoker bei Günther Jauch, Google oder Millionen
Steuerzahler belegen: Die Menge entscheidet in der Regel intelligenter und effizienter als der klügste
Einzelne in ihren Reihen. Ihre Problemlösungen greifen besser als die von Experten. Vorausgesetzt, jeder
Einzelne denkt und handelt unabhängig, die Gruppe ist groß und vielfältig, und sie kann darauf vertrauen,
dass ihre Meinung wirklich zählt. James Surowiecki weist die Weisheit der Vielen und die Überlegenheit
kollektiver Intelligenz nach anhand einer Vielzahl von Fallbeispielen aus Alltag, Familie, Wirtschaft,
Gesellschaft und Politik. Ganz gleich, ob es sich um die Schätzung des Gewichts eines Ochsen, um die
Suche nach einem vermissten U-Boot oder die Isolierung des SARS-Erregers geht, Gruppen finden die
effektivere Lösung eines Problems. Für die Aufgaben der Gesellschaft der Zukunft sind Experten und
(Meinungs-)Führer eher das Auslaufmodell. James Surowiecki belegt die Weitsicht, Intelligenz und
Effektivität großer Gruppen und macht einsichtig, dass und warum ganz normale Leute in der Lage sind, sich
in einer Gemeinschaft erfolgreich zu organisieren und sich selbst zu verwalten. Ein Buch, das die Weltsicht
verändert und neue Perspektiven weist für alle gesellschaftlichen Bereiche.

Mit unverstelltem Blick untersucht der amerikanische Autor das Phänomen der Gruppe und ihrer klugen
Entscheidungen, wenn die richtigen Voraussetzungen gegeben sind. Eine aufschlussreiche, unterhaltsame
Lektüre und zugleich ein kraftvoller Kontrapunkt zur gegenwärtigen Diskussion um Eliten und einzelne
Meinungsführer.
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From reader reviews:

Rolando Gil:

Reading a e-book can be one of a lot of task that everyone in the world enjoys. Do you like reading book
consequently. There are a lot of reasons why people like it. First reading a guide will give you a lot of new
information. When you read a guide you will get new information since book is one of various ways to share
the information or perhaps their idea. Second, examining a book will make an individual more imaginative.
When you reading a book especially fictional book the author will bring one to imagine the story how the
figures do it anything. Third, it is possible to share your knowledge to others. When you read this Die
Weisheit der Vielen: Warum Gruppen klüger sind als Einzelne (German Edition), you are able to tells your
family, friends as well as soon about yours reserve. Your knowledge can inspire others, make them reading a
book.

David Gaytan:

The publication with title Die Weisheit der Vielen: Warum Gruppen klüger sind als Einzelne (German
Edition) has lot of information that you can understand it. You can get a lot of gain after read this book. This
book exist new understanding the information that exist in this publication represented the condition of the
world today. That is important to yo7u to learn how the improvement of the world. This particular book will
bring you in new era of the internationalization. You can read the e-book in your smart phone, so you can
read that anywhere you want.

Eric Reynolds:

Are you kind of active person, only have 10 or perhaps 15 minute in your time to upgrading your mind skill
or thinking skill even analytical thinking? Then you are experiencing problem with the book as compared to
can satisfy your short period of time to read it because all this time you only find e-book that need more time
to be study. Die Weisheit der Vielen: Warum Gruppen klüger sind als Einzelne (German Edition) can be
your answer since it can be read by you actually who have those short spare time problems.

David Clark:

A lot of people said that they feel bored stiff when they reading a book. They are directly felt that when they
get a half areas of the book. You can choose the actual book Die Weisheit der Vielen: Warum Gruppen
klüger sind als Einzelne (German Edition) to make your reading is interesting. Your personal skill of reading
proficiency is developing when you similar to reading. Try to choose straightforward book to make you
enjoy to learn it and mingle the feeling about book and examining especially. It is to be initially opinion for
you to like to open a book and study it. Beside that the reserve Die Weisheit der Vielen: Warum Gruppen
klüger sind als Einzelne (German Edition) can to be your new friend when you're experience alone and
confuse using what must you're doing of this time.
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